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1e Bestuurdersconferentie goed verlopen

De eerste bestuurdersconferentie op maandag 4 juli is goed verlopen. Zo’n 25 nieuwe leden van 
kerkbesturen en enkele pasbenoemde pastoors waren naar Roermond gekomen. 

Daar werden ze onder andere door vicaris-generaal Harry Quaedvlieg en kanselier Gerrit Smulders bijgepraat 
over de taken, rechten en plichten van parochies. Ook de relatie tussen bisdom en parochies werd uiteengezet. 
Deken Jos Spee van Venlo lichtte vanuit de praktijk toe hoe een dekenaat kan functioneren en welke rol de 
deken daarin vervult. Woordvoerder Matheu Bemelmans gaf tenslotte in vogelvlucht een overzicht van de 
diensten die het bisdom aan parochies kan leveren. Vicaris Quaedvlieg sloot de avond af met een blik op de 
missionaire rol van de parochie-van-de-toekomst. Tussen de inleidingen door was er volop gelegenheid voor 
vragen en discussie. 

De volgende bestuurdersconferentie wordt gehouden op maandag 10 oktober. Dan gaat het over het beheer van 
kerkelijke kunst door parochies. De avond wordt verzorgd door Martin Frankort, voorzitter van de Diocesane 
Commissie voor Kerkelijk Kunstbezit. Hij zal onder meer afspraken voor beheer van kunst door parochies 
behandelen en een inkijkje geven in de landelijke database, waarin alle kunstvoorwerpen in Limburgse 
parochies zijn opgenomen. 

Deze bestuurdersconferentie staat open voor alle leden van kerkbesturen en andere vrijwilligers in parochies die 
zich met beheer en onderhoud van kunstvoorwerpen bezighouden. Direct na de zomervakantie ontvangen alle 
parochies een uitnodiging voor deze avond. In december volgt een bestuurdersconferentie over diaconie. 
Volgend jaar worden verspreid door het jaar vier bijeenkomsten gepland, waaronder weer een instapavond door 
nieuwe kerkmeesters en drie themabijeenkomsten.

 


